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Praha - Předseda Fotbalové asociace ČR Miroslav Pelta považuje angažování bývalého ministra školství Marcela Chládka do 
role generálního manažera reprezentací a akademií za velký přínos pro český fotbal. Už delší dobu hledal vhodného 
kandidáta s politickou zkušeností a věří, že právě Chládek je ta správná osoba pro prosazení fotbalových zájmů v politické 
sféře. 

Ilustrační foto - Ministr školství Marcel Chládek vystoupil 29. května v Praze na tiskové konferenci k rozhodnutí premiéra 
Bohuslava Sobotky navrhnout jeho odvolání. ČTK Šulová Kateřina

"Měl sice nabídky i z jiných odvětví, ale přijal naši funkci, pro kterou jsme hledali vhodného kandidáta," řekl Pelta na dnešním 
setkání s novináři. "On má kontakty na vládě, krajích a hejtmanstvích, proto věřím, že pro nás bude velkým přínosem. Nemá 
na starosti sportovní stránku věci, ale bude jednat se státní správou a pomáhat nám s prosazováním našich zájmů," dodal.

Nesouhlasí s názory, že Chládek dostal na FAČR funkci proto, že v minulosti jako ministr pomáhal fotbalu. "Rozhodně nejde 
o nějakou trafiku. Já bych nikdy nedal funkci nějakému výleťákovi, protože by to v našem kolektivu nedělalo dobrotu. O 
akademie se stará Michal Prokeš, ale v politických jednáních se necítí. Proto, kdyby nepřišel Marcel Chládek, bychom museli 
sehnat jiného podobného člověka. Já měl tuto pozici v merku, jen jsem hledal vhodného člověka," vysvětlil Pelta.

A Chládek je podle něj nejvhodnější adept na podobnou funkci, jelikož jako bývalý rozhodčí má k fotbalu blízko a jako politik 
má potřebné kontakty. "Pan Chládek zná fotbal a zná procesy ve státní správě. Budeme se snažit maximálně využít jeho 
zkušeností a kontaktů. Pan Prokeš se bude starat o sportovní koncepci akademií a pan Chládek mu bude pomáhat při 
jednání s politiky, protože byl jedním z nich," dodal Pelta.

Jako generální manažer reprezentací se pak Chládek bude spíše podílet na získávání partnerů a patronů. Do sportovní 
stránky národních týmů zasahovat nebude. "Budu v něm mít dalšího parťáka při shánění prostředků pro reprezentaci, který 
může využít své vazby k navýšení rozpočtu fotbalu. On je workoholik, makal od rána do večera a cítím z něj, že nám hodně 
pomůže," prohlásil Pelta.

Především by ale Chládek měl pomoci k tomu, aby vznikaly akademie a státní správa více podporovala mládež. "Všechny 
kolektivní sporty mají problémy s mládeží. Dříve za námi děti chodily samy, teď musíme my za nimi. Musíme být připraveni 
investovat stovky milionů korun do mládeže, protože ty úspěšné generace nám mizí a já nikde nevidím nové Rosické," řekl 
Pelta.
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S novým školním rokem se mají otevřít regionální akademie v Plzni a Jihlavě, výhledově se počítá v první fázi se sedmi 
akademiemi. Uvažuje se i o vzniku akademie speciálně pro dívky, jelikož FAČR má nově v plánu začít ženský fotbal výrazněji 
podporovat. I s ohledem na to, že v roce 2017 uspořádá ME hráček do 17 let.

"Já vždy bral ženský fotbal trochu jako nutné zlo, to přiznávám, ale v poslední době udělal obrovský progres a vidím v něm 
budoucnost. Teď bylo mistrovství světa, kam chodilo na stadiony 60 tisíc lidí. Proto se i my chystáme ženský fotbal podpořit," 
dodal Pelta. 
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